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Emne: Spørsmål itl møte i fylkesutvalet 29.10.
Vedlegg: 
Eg har ved fleire høve blitt møtt med påstandar om nedgang i antal fylkeskommunale arbeidsplassar på Leikanger.
Samstundes registrerte eg at fylkesrådmannen i sin tale til fylkestinget sist gjorde greie for at ein er i rute i høve
intensjonsavtalen når det gjeld arbeidsplassar i Bergen, Leikanger og Førde.

Kan fylkesrådmannen gjere greie for status for den fylkeskommunale verksemda på dei tre nemnde lokasjonane?
Og korleis er fordelinga mellom dei ulike avdelingane/etatane der; har nokon fått auke, medan andre er
reduserte?
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